
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 8. ledna 2019 
 

 

Přítomni:   doc. Kočí, doc. Sýkora, prof. Jeníček, doc. Blažek, doc. Kubal, doc. Hlinčík,  

doc. Ciahotný, doc. Macák, dr. Šír, dr. Mištová, Ing. Březina 

Omluveni:     
 

Informace z KR (doc. Kočí) 
 

Rektor 

− Cena Julie Hamáčkové (letos jsou ocenění mimo FTOP) 

− Hlávkova nadace vyhlásila podporu krajanů pro studium v ČR (Ukrajina, Rumunsko,..) – vzal 

si na starost dr. Šír 

− Probíhá přípravná fáze pro vytvoření centra Excelence (International Center of Excellence) 

− Výročí úmrtí Jana Palacha 

− Bude nová cena – Cena Jitky Moravcové pro nejlepší pedagogy na VŠCHT 
 

Pror. Bělohlav 

− Probíhá akreditace programu pro magisterský a doktorský studijní program na Ústavu 

ekonomiky a managementu – společné studium s Masarykovým ústavem ČVUT tzv. Join 

Degree – zajistí doc. Sýkora 

− 10.1. 2019 se spustí přihlášky pro přijímací řízení – letos poprvé online přihlášky 
 

Pror. Matějka  

− „Balíčky“ pro erasmovské programy – zajistí dr. Šír ve spolupráci s garanty studijních 

programů 
 

Pror. Kotrba  

− Přijímací řízení do DSP a studium cizinců 

−  

Pror. Pospíšil 

− Informace o hodnocení VŠ – VŠCHT má velmi dobré hodnocení 
 

Kvestorka – Ing. Chválná 

− Oceňování pozemku na Vítězném náměstí 

− Probíhá finanční uzávěrka za loňský rok 

− Připomíná odstranění skříní z chodeb 

 

Příští kolegium rektora proběhne dne 22.1 2019 – zástup za děkana FTOP Doc. Hlinčík 

           dne 19.2. 2019 – zástup za děkana FTOP Doc. Sýkora 
 

 

Informace z KD 

 

doc. Kočí - děkan  

− 15. 1. fakultní setkání s děkanem (střednědobá budoucnost fakulty), 14.00 BI 
− Předměty týkající se legislativy v oblasti životního prostředí, máme tři, do budoucna by bylo 

dobré je sloučit v jeden 
− Diskuze o volitelných předmětech pro české studenty v AJ 

− Jsou tři fakultní časopisy – vyvolána diskuze, zda by nebylo dobré mít pro ně jeden redakční 

systém 

− 25. a 26. ledna proběhnou Dny otevřených dveří – zodpovídá Dr. Šír ve spolupráci s M. 

Janovským 



Ústav 216 (doc. Ciahotný) 

− Dobříš – 21.12. proběhlo předání vstupu a karet – předávací protokol má u sebe zatím doc. 

Ciahotný 
− Pro březnové číslo časopisu Paliva vyzval přítomné k příspěvkům 
 

Ústav 217 (prof. Jeníček) 

− DPP nelze zpětně vyplácet – proběhla diskuze na toto téma, podrobnosti zjistí Ing. Březina 

 

AS FTOP (Ing. Mištová) 

− Dr.Vejmelková odjíždí na stáž – dočasně ji zastoupí Doc. Bartáček 

 

dr. Šír – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky 

− Pro výuku v AJ (zahraniční přednášející) je možno v rámci VŠCHT vysoutěžit příspěvek až 50. 

tisíc 
− Mohou se pozvat v rámci programu Erasmus kontakty ze spřátelených univerzit na schůzku se 

studenty – tzv. je nalákat ke studiu v zahraničí – přijímá návrhy 
 

Ústav 240 (doc. Kubal) 

− Kdy začne stavba mostu mezi budovou B a A – proběhla diskuze 
 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum 

− Témata doktorských prací – anotace musí být v ČJ i AJ 

− IGA a počítání kritérií pro oborový grant – pouze do  data 30.11. 2018 

− Máme samoplátce zahrnout do oborových grantů? – proběhla diskuze 

− E-doktorand – vyplněno nemají 2 cizinci a Ing. Fajnorová – zodpovídá Ing. Šritrová a doc. 

Hlinčík 

− Akreditace DSP je podána 

 

Dintarová  

− Do konce ZS měla být v SIS témata BP a DP prací pro závěrečný ročník. Zadání BP/DP se 

tisknout na ústavech ve dvou vyhotoveních, s podpisem vedoucího ústavu se předávají na 

děkanát. Kontrolu studijních povinností a předání zadání zajistí Š. Dintarová 

 

Data příštího kolegia děkana jsou:  v úterý 5. 2. 2019. a 26.2. 2019 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


